

RESULTS

PARIS INTERNATIONAL REGATTA

PARIS -- Renn Crichlow of Ottawa captured two medals in kayak, half of Canada's total medal output, at the Soviet-dominated Paris International Regatta.

Crichlow shared a silver with teammates Don Brien of Vancouver, Liam Jewell of Scarborough, Ontario and Ken Padvaiskas of Chateauguy, Quebec in the men's 1,000 meter fours competition and earned a bronze in the 1,000 meter solo event.

Bernie Irvin of Dartmouth, Nova Scotia, won silver in the men's 1,000 meter solo canoe race and Larry Cain of Oakville, Ontario took a bronze in the 500 meter solo canoe event and placed fourth in the 1,000 meter canoe solo.

Other Canadian results in kayak, Crichlow placed fourth in 500 meter solo, Padvaiskas and Jewell were sixth in 500 and ninth in 1000 meter pairs and Canada was fifth and ninth in 500 meter fours.

In the men's canoe, Dave Frost of Cap de la Madeleine, Quebec was sixth in 500 meter solo, Cain and Frost were eighth in 500 meter pairs, Frost and Eric Smith of Toronto were seventh in 1,000 meter pairs and Canada placed fourth in 500 and seventh in 1,000 meter fours.

In women's 500 meter kayak, Canada's fours team of Sheila Taylor of Burnaby, BC, Caroline Brunet of Quebec City, Klary Macaskill of Ottawa and Kevyn Stafford of Calgary placed fourth.

Taylor and Macaskill were sixth in pairs and Stafford and Brunet were eighth and ninth respectively in solo.

The Soviet Union dominated the 14-country competition winning 10 gold medals while France finished first three times and Poland and Hungary picked up one gold medal each.

RÉSULTATS

LES RÉGATES INTERNATIONALES

PARIS - Renn Crichlow d'Ottawa a remporté deux médailles au kayak, la moitié des médailles remportées par l'équipe canadienne aux Régates internationales de Paris. Crichlow a remporté l'argent en kayak quatre personnes et le bronze en kayak individuel sur 1 000 mètres.

Crichlow a remporté l'argent en kayak quatre personnes avec ses coéquipiers Don Brien de Vancouver (Colombie-Britannique), Liam Jewell de Scarborough (Ontario) et Ken Padvaiskas de Chateauguy (Québec). À l'épreuve individuelle sur 1 000 mètres, Crichlow a gagné la médaille de bronze.

Au canoë, Bernie Irvin de Dartmouth (Nouvelle-Écosse) s'est mérité la médaille d'argent en canoë individuel sur 1 000 mètres C-1. Pour sa part, Larry Cain d'Oakville (Ontario) a gagné le bronze en canoë individuel sur 500 mètres C-1 et a terminé quatrième à la course sur 1 000 mètres.

Ailleurs au kayak, Crichlow a terminé quatrième rang aux 500 mètres, Padvaiskas et Jewell se sont classés sixième et neuvième aux 1 000 mètres, et le Canada a terminé cinquième et neuvième aux 500 mètres quatre personnes.

Au canoë hommes, Dave Frost de Cap de la Madeleine (Québec) a terminé sixième en canoë individuel sur 500 mètres C-1, Cain et Frost ont terminé huitième en canoë à deux personnes sur 500 mètres, Frost et Eric Smith de Toronto ont terminé septième en canoë à deux personnes sur 1 000 mètres, et le Canada a terminé quatrième en canoë à deux personnes sur 500 mètres.

Toujours au kayak, aux épreuves individuelles sur 500 mètres, le Canada a terminé cinquième et neuvième, Taylor de Burnaby (Colombie-Britannique) et Caroline Brunet de Québec ont terminé sixième et neuvième, et Klary Macaskill d'Ottawa et Kevyn Stafford de Calgary ont terminé quatrième et septième.

Au K-2, Taylor et Macaskill ont terminé sixième, tandis que Stafford et Brunet ont terminé huitième et neuvième respectivement.

L'Union Soviétique a dominé la compétition en remportant 10 médailles d'or, tandis que la France a gagné trois médailles d'or.

PLACE	NAME	COUNTRY	TIME
Event: Men's K-1 1000m			
1	KIRSSANOVE, Serguei	URS	3.38:11
2	LEGRAS, Daniel	FRA	3.39:04
3	CRICHLLOW, Renn	CAN	3.39:89
Event: Men's C-1 1000m			
1	KLEMENTIEV, Ivan	URS	4.02:75
2	IRVIN, Bernie	CAN	4.05:16
3	DARSKI, Tomasz	POL	4.05:70
4	CAIN, Larry	CAN	4.06:62
Event: Women's K-1 500m			
1	SAVENKO, Galina	URS	1.51:88
2	DYLEWSKA, Izabella	POL	1.52:55
3	KOEBAN, Rita	HUN	1.52:73
8	STAFFORD, Kevyn	CAN	2.00:93
9	BRUNET, Caroline	CAN	2.01:12
Event: Men's K-2 1000m			
1	BOBRICHEVE - SETA	URS	3.12:45
2	BOCCARA - BOUCHERIT	FRA	3.17:81
3	AUBERTIN - LANCEREAU	FRA	3.19:32
9	PADVAISKAS - JEWELL	CAN	3.28:25
Event: Men's C-2 1000m			
1	GURINE - VECHKO	URS	3.35:74
2	HOYER - BOVIN	FRA	3.36:28
3	VARGA - ZALA	HUN	3.38:50
7	FROST - SMITH	CAN	3.47:20
Event: Women's K-2 500m			
1	SOLOMIDOSO - SASENKO	URS	1.40:93
2	APANOVITCHE - KOSDLEVTCHE	URS	1.43:09
3	KOEBAN - HUBER	HUN	1.43:36
8	BRUNET - STAFFORD	CAN	1.48:42
Event: Men's K-4 1000m			
1		URS	2.55:30
2	CANADA - CRICHLLOW - BRIEN - PADVAISKAS - JEWELL		2.56:74
3	URS		2.58:25
Event: Men's C-4 1000m			
1	FRANCE		3.18:00
2	POLAND		3.21:69
3	BULGARIA		3.27:04
7	CANADA - SMITH - CHUBATY - TUTTY - IRVIN		3.45:07

Event: Men's K-1 500m

1	PLITKINE, Andrei	URS	1.40:36
2	POUSSEVE, Victor	URS	1.41:46
3	AUBERTIN, Philippe	FRA	1.41:65
4	CRICHLOW, Renn	CAN	1.42:53

Event: Men's C-1 500m

1	SLIVINSKI, Michael	URSS	1.49:05
2	HOFFMANN, Ervin	HUN	1.51:87
3	CAIN, Larry	CAN	1.52:48

Event: Women's K-4 500m

1	HUNGARY		1.34:09
2	URS		1.34:67
3	POLAND		1.37:34
4	CANADA - MACASKILL - TAYLOR STAFFORD - OLMSTED		1.37:52

Event: Men's K-2 500m

1	LASAK - LANCEREAU	FRA	1.28:93
2	FIDEL - PETO	HUN	1.29:53
3	KALESNIKE - TICHENKO	URS	1.29:77
6	PADVAISKAS - JEWELL	CAN	1.33:89

Event: Men's C-2 500m

1	GOLIASZ - LBIK	POL	1.38:27
2	RENAUD - BETTIN	FRA	1.38:53
3	GURINE - YECHKO	URS	1.40:48
8	CAIN - FROST	CAN	1.48:37
9	WASTENEYS - LILJEDAHL	CAN	1.54:47

Event: Men's K-4 500m

1	URS		1.20:78
2	HUNGARY		1.21:78
3	URS		1.22:42
5	CANADA - CRICHLOW - BEAUMIER - PADVAISKAS - JEWELL		1.24:95

Event: Men's C-4 500m

1	FRANCE		1.31:21
2	POLAND		1.31:37
3	BULGARIA		1.35:34
5	CANADA - WASTENEYS - LILJEDAHL - IRVIN - TUTTY		1.39:43